

CIRCULAR 5: - Call for Proposed Motions and Regional Action Plan / CIRCULAIRE 5: - Appel de propositions de motions et de plan d'action régional

**Version française ci-dessous*

Dear friends,

We would like to share with you the first version of the Regional Action Plan and the call for Proposed Motions.

You can also find a few important reminders of upcoming deadlines relating to the 17th Europe Regional Conference.

Regional Action Plan

We are pleased to share with you the first draft of the 2023-2025 Regional Action Plan for consultation. The French version will follow next week. Please send any written feedback to Europe.ReCo@waggs.org with the subject: 'Regional Action Plan feedback' by the 20th February 2022.

In addition, we will hold a consultation workshop as part of the online IC Forum in February. Registration information will be circulated in a dedicated IC Forum communication.

Call for Proposed Motions

Member Organisations can propose motions for discussion and voting upon at the Regional Conference. A set of [guidelines](#) has been prepared to assist Member Organisations when considering whether to submit a Proposed Motions. These guidelines explain the purpose of Regional Conference Motions, guidance on which Motions should/could be taken to a Regional Conference and guidance on how to write a Motion.

If you would like to propose a motion for discussion at the Regional Conference, please complete the [Proposed Motions form](#) and return it by email to Procedural.Europe@waggs.org by **23.59pm (UTC) on Thursday 31st March 2022 at the latest**. You can also use this email address to contact the Procedural Team for advice and guidance before submitting a Proposed Motion.

Regional Committee Nominations

The deadline to submit nominations for the members of the Regional Committee 2022-2025 is **23:59 (UTC) on Wednesday 26 January 2022**. Please follow the links to find out more about the role and responsibilities of the Regional Committee and to submit a nomination:

- [Nominations Pack](#)
- [Nominations Form](#)

Procedural Team

The deadline for applying to be a member of the Procedural Team is **23.59 (UTC) on Wednesday 26 January 2022**. Please follow the links to find out more about the role and responsibilities of the Procedural Team and to submit an application:

- [Procedural Team information pack](#)
- [Procedural Team application form](#)

Forum 2022

Deadline to submit your session/idea for the ReCo Forum 2022 is **Wednesday 26 January 2022**. See more information here: <https://az659834.vo.msecnd.net/eventsairwesteuprod/production-waggssevents-public/df93976841a04006983a91f7d259dcd7>

If you have any questions, please contact Europe.reco@waggs.org

Yours in Guiding and Scouting,

Eline Marie Grøholt
Regional Chair, Europe

Version française

Cher.e.s ami.e.s,

Nous aimerions partager avec vous la première version du plan d'action régional et l'appel à propositions de motions.

Vous pouvez également trouver quelques rappels importants des prochaines échéances relatives à la 17e Conférence régionale Europe.

Plan d'action régional

Nous avons le plaisir de partager avec vous la première version du plan d'action régional 2023-2025 pour votre consultation. La version française va suivre la semaine prochaine. Nous vous prions de partager vos commentaires par email à Europe.ReCo@waggggs.org. Veuillez noter 'plan d'action régional' dans le sujet.

En plus, nous planifions un atelier de consultation pendant le IC forum en février. L'information sur l'inscription vous sera transmise dans une circulaire dédiée à l'évènement.

Appel à propositions de motions

Les Organisations membres peuvent proposer des motions pour discussion et vote lors de la Conférence régionale. Un ensemble de [lignes directrices](#) a été préparé pour aider les Organisations membres lorsqu'elles envisagent de soumettre une proposition de motion. Ces directives expliquent le but des motions d'une conférence régionale, des conseils sur les motions qui devraient/pourraient être présentées à une conférence régionale et des conseils sur la façon de rédiger une motion.

Si vous souhaitez proposer une motion à discuter lors de la Conférence régionale, veuillez remplir le [formulaire Proposition de motions](#) et le renvoyer par e-mail à Procedural.Europe@waggggs.org au plus tard à 23h59 (UTC) le jeudi 31 mars 2022. Vous pouvez également utiliser cette adresse e-mail pour contacter l'équipe de procédure pour obtenir des conseils et des orientations avant de soumettre une proposition de motion.

Nominations aux comités régionaux

La date limite de soumission des candidatures pour les membres du Comité régional 2022-2025 est le mercredi 26 janvier 2022 à 23 h 59 (UTC). Veuillez suivre les liens pour en savoir plus sur le rôle et les responsabilités du Comité régional et pour soumettre une candidature. :

- [Dossier de candidatures](#)
- [Formulaire de candidature](#)

Équipe procédurale

La date limite pour postuler pour devenir membre de l'équipe procédurale est le mercredi 26 janvier 2022 (UTC). Veuillez suivre les liens pour en savoir plus sur le rôle et les responsabilités de l'équipe procédurale et pour soumettre une candidature :

- [Dossier d'information de l'équipe procédurale](#)
- [Formulaire de demande d'équipe de procédure](#)

Forum 2022

La date limite pour soumettre votre session / idée pour le Forum 2022 de la Conférence Régionale est le **mercredi 26 janvier 2022**. Vous pouvez voir plus d'informations ici: <https://az659834.vo.msecnd.net/eventsairwesteuprod/production-waggsevents-public/3c91a5838b0f4f12bdeeee4a7ef51e15>

Si vous avez des questions, veuillez contacter Europe.reco@waggs.org

Bien à vous dans le Guidisme et le Scoutisme,

Eline Marie Grøholt
Président régional, Europe